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Abstract (en)
[origin: WO2020127104A1] The present invention relates to a connection construction (10), between a centrifuge rotor (12) and a drive shaft (14)
of a laboratory centrifuge (100), which allows one-handed operation that does not require any additional tools. The connection construction (10) is
designed such that the locking mechanism (16, 48) is constantly guaranteed, preventing the jamming or blocking of the locking elements (16, 48). In
addition, the user receives a reliable indication of a locked state (16, 48) by a clearly noticeable click.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Verbindungskonstruktion (10) zwischen Zentrifugenrotor (12) und Antriebswelle (14) einer Laborzentrifuge
(100), durch die eine Einhandbedienung ermöglicht ist, für die kein zusätzliches Werkzeug erforderlich ist. Dabei ist die Verbindungskonstruktion
(10) so aufgebaut, dass die Verriegelung (16, 48) stets sichergestellt ist, wobei ein Verklemmen oder Blockieren von Verriegelungselementen (16,
48) nicht erfolgen kann. Zudem wird die Verriegelung (16, 48) dem Benutzer durch ein deutliches Klickgeräusch sicher angezeigt.
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